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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2024-07-02 

Tid: 1900 

Plats: Messenger  

Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Malin Karlsson, 

Elina Liljeblad. 

Förhinder: Winnie Gundersen, Camilla Forsell, Ulrika Larefalk.  

§ 56 Öppnande av mötet  

Lars välkomnade alla och förklarade mötet som öppnat.  

§ 57 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Marie  

§ 58 Club Show 2024 – Hur gick det? 

Dagen rullade på bra, bedömningen började klockan 10 och var klar ungefär runt 16 tiden. 

Lars meddelande att domarna var nöjda och Lotta meddelade att hon under tisdagen fick 

samtal från ringsekreterarna som tackade för dagen. Under dagen hörde Lars runt med 

utställarna och de kändes nöjda med dagen. 

En incident skedde under dagen rörande samarbetat med länsklubbsutställningen men som 

under söndagen löstes. För att fler sådana incidenter inte skall uppkomma påtalar styrelsen att 

i framtiden försöka att inte arrangera Club Showen i anslutning till länsklubbsutställningar, 

detta för att undvika missförstånd.  

Det var inte mycket bortfall av hundar vilket var glädjande. En kommentar som kom från 

utställarna var angående det svenska bedömningssystemet och styrelsen menar att domarna 

innan utställningen fått information om vårt utställningssystem.  

Henrik var på plats och har fått foton och material till kommande cockertidning. Henrik har 

även hand om kritikerna från utställningen.  
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§ 59 Fysiskt styrelsemöte 

13 oktober bokar Camilla lokal in för styrelsen fysiska styrelsemöte.  

§ 60 Nästa möte 

Onsdag den 21 augusti klockan 1900 via Messenger.  

§ 61 Avslutande  

Lars tackade och förklarade mötet som avslutat.  
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Vid protokollet 2024-07-02 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Marie Arnhage  
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